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Шановний Олександре Миколайовичу! 

Офіс ефективного регулювання (далі – BRDO) висловлює свою повагу Національній 

комісії, що здійснює державне регулювання у сфері зв’язку та інформатизації (далі – НКРЗІ), 

Вам особисто та звертається з приводу наступного. 

Місія BRDO – сприяти створенню ефективного регулювання і поліпшенню економічних 

свобод в Україні. Для цього ми реалізуємо інклюзивний та відкритий процес оптимізації 

регуляторних відносин, який має привести до взаємної довіри та партнерства держави й бізнесу. 

BRDO, листом від 06 квітня 2021 р. № 563, було надіслано до НКРЗІ та інших 

зацікавлених державних органів, а також асоціацій операторів телекомунікацій підготовлений, 

за результатами дослідження здійсненого фахівцями BRDO, аналіз регулювання такс термінації 

міжнародного трафіку1. 

Пропонуємо, у найближчий час, провести на майданчику НКРЗІ робочу зустріч з 

залученням усіх зацікавлених сторін, на якій розглянути ефективність здійснення регулювання 

граничних розрахункових такс за послуги термінації вхідного міжнародного трафіку (I-MTR), 

а також можливий його перегляд, у т.ч. шляхом: 

- негайного скасування вимог пп. 2 п. 1 рішення НКРЗІ № 456 від 30.08.2016;

- відміни зазначеного регулювання після набрання чинності Закону України «Про

електронні комунікації», а саме з 01.01.2022 року.

1 https://brdo.com.ua/wp-content/uploads/2017/04/Analiz_regulyuvannya_taks_terminatsii-_mizhnarodnogo_trafiku.pdf 



Висловлюємо свою готовність взяти участь у цій та інших зустрічах з зазначеного вище 

питання, у разі їх проведення. 

Сподіваємося на подальшу плідну співпрацю. 

Голова О. Дорогань 


